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Postępowanie w sprawie 
śmierci pacjenta

300 agentów CBA 
w Wólce Kosowskiej
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W akcji w Wólce Kosowskiej wzięło udział blisko 300 agentów CBA

\\\ PRUSZKÓW

64-letni mężczyzna zmarł po trzydniowym pobycie w Szpitalu 
Powiatowym w Pruszkowie. Rodzina uważa, że lekarze mogli 
uratować mu życie. Sprawę wyjaśnia prokuratura, działania podjął 
również rzecznik praw pacjenta.              

\\\ WÓLKA KOSOWSKA

Funkcjonariusze CBA zatrzymali 18 osób z zorganizowanej grupy 
przestępczej. Chodzi o oszustwa na kwotę 8,6 mld złotych.    

Rodzina postanowiła podjąć kroki prawne

\\\ BRWINÓW

Starostwo Powiatowe  
w Pruszkowie przymierza się 
do rozbudowy ul. Solidarności 
w Parzniewie. W projekcie 
uwzględniono wycinkę  
35 drzew.  Mieszkańcy  
i brwinowscy radni sprzeciwili 
się temu pomysłowi.             

P rzebudowa drogi powiatowej to 
kolejny etap zaplanowanych robót 

drogowych w Parzniewie. Niedawno 
brwinowski magistrat poinformował o 
zakończeniu prac na ul. Wolności. Teraz 
Powiat ma zająć się rozbudową odcinka 
od ul. Działkowej do przejazdu kolejo-
wego przy stacji PKP. Inwestycja jesie-
nią uzyskała zezwolenie na realizację 
i rozpoczęły się ustalenia do projektu. 

Właśnie zapisy projektu wzbudziły 
niepokój mieszkańców i części radnych 

Brwinowa. Wśród nich znalazła się bo-
wiem informacja o wycince 35 drzew, 
w tym 31 dębów szypułkowych. Jej 
powodem ma być potrzeba poszerzenia 
rowu melioracyjnego wzdłuż ulicy. Za-

alarmowany projektem radny Michał 
Segit skontaktował się z Powiatem, do-
magając się rewizji pomysłu wycięcia 
drzew. 

Drzewom na ratunek

Mieszkańcy Parzniewa chcą, by starostwo zrezygnowało z planów wycinki 
drzew wzdłuż drogi

R E K L A M A

R E K L A M A

dokończenie na str. 3
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\\\ PRUSZKÓW

Pruszkowski magistrat wkracza 
w kolejną fazę realizacji parku 
sensorycznego. To pierwsza 
tego typu inwestycja w mieście.              

P arki sensoryczne to miejsca, któ-
re w celowy sposób oddziałują 

na zmysły pozawzrokowe i za ich po-
mocą pozwalają poznawać świat. Ma-
ją ogromny wpływ na terapię osób z 
niepełnosprawnościami, jednak korzy-
stać z nich mogą wszyscy. Popularność 
ogrodów sensorycznych stale rośnie. 
Dla dzieci przebywanie w tego typu par-
ku to niezwykle ciekawe doświadczenie 
edukacyjne. Ponadto, miejsca te pełnią 
funkcje socjalizujące i terapeutyczne.

W ubiegłym roku działania zmie-
rzające do stworzenia parku senso-
rycznego podjęły władze Pruszkowa. 
Przeprowadzono prace związane z 
przygotowaniem terenu przy ul. Wa-
piennej, a teraz nadszedł czas na budo-
wę. – Bardzo mnie cieszy ta inwestycja, 
bo to pierwszy tego typu park w naszym 

mieście, a po oddaniu do użytkowania 
nowego placu zabaw w Parku Anielin 
widzę, jak takie inwestycje są w naszym 
mieście potrzebne – podkreśla prezy-
dent Pruszkowa Paweł Makuch.

Obecnie magistrat ogłosił postępo-
wanie przetargowe, w którym szuka 

wykonawcy ogrodu sensorycznego. 
Docelowo park zostanie podzielony 
na strefy (m.in. smakową, dotykową, 
słuchową, zapachową), które będę po-
budzać konkretne zmysły. Na terenie 
ogrodu znajdą się m.in. amfiteatr, plac 
ze ścianami z kolorowych luksferów, 
kopiec widokowy, ścieżka bosych stóp 
z korą drzew, ścianka tematyczna. Te-

ren zostanie również wyposażony w 
elementy małej architektury, tablice 
informacyjne i zieleń. W parku będzie 
można ciekawie spędzić czas, a tak-
że pozwolić sobie na chwilę relaksu.  

Z myślą o użytkownikach zaplanowano 
wykonanie hamaków i leżaków.

Działania związane z budową par-
ku sensorycznego powinny potrwać do 
końca czerwca br.

Artur Szpuda

Ciąg dalszy
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W parku będzie kilka stref

Na terenie ogrodu  
znajdą się m.in. amfiteatr, 

plac ze ścianami  
z kolorowych luksferów, 

kopiec widokowy, 
ścieżka bosych stóp  

z korą drzew

\\\ PRUSZKÓW

20 lutego w Starostwie 
Powiatowym w Pruszkowie 
będzie można oddać krew  
w ramach akcji „Pomaganie 
mamy we krwi!”. Warunek: 
trzeba mieć dokument  
ze zdjęciem.             

K rew jest niezwykle potrzebna do 
ratowania ludzkiego życia. Wiele 

placówek cierpi na jej brak. Dlatego tak 
niezwykle ważna jest rola krwiodaw-

ców. Taka postawa jest godna podziwu i 
pokazuje, że jesteśmy gotowi dzielić się 
czymś niezwykle cennym i nieść pomoc 
drugiemu człowiekowi.

Nadarza się znakomita okazja, aby 
wesprzeć potrzebujących i walczących 

o życie. Już 20 lutego w godzinach 9.00-
13.00 w sali konferencyjnej Starostwa 
Powiatowego w Pruszkowie odbędzie 
się akcja „Pomaganie mamy we krwi!”. 
Pamiętajmy, że wystarczy poświęcić 
chwilę, a sam zabieg jest bezbolesny. 
Krew może oddać każdy zdrowy czło-
wiek. Wcześniej należy spożyć lekko-
strawny posiłek. Ponadto, trzeba mieć 
przy sobie dokument tożsamości ze 
zdjęciem i numerem PESEL.

Na krwiodawców będzie czekało 
coś słodkiego, bo 20 lutego to tłusty 
czwartek. Uczestnicy akcji mogą liczyć 
również na wejściówki do punktów 
sportowo-rekreacyjnych.

Akcję organizuje Klub Honorowych 
Dawców Krwi „Serce Pruszkowa”. Kolej-
ną zbiórkę krwi zaplanowano na 28 lu-
tego w Zespole Szkół nr 1 im. S. Staszica 
przy ul Promyka 24/26 w Pruszkowie.

Artur Szpuda

Podziel się życiem

Krew może oddać  
każdy zdrowy człowiek. 

Zabieg jest 
krótki i bezbolesny

Akcję organizuje Klub Honorowych Dawców Krwi „Serce Pruszkowa”

\\\ REGION

Szkoły z Brwinowa, 
Milanówka i Podkowy Leśnej 
nawiązują współpracę w celu 
wypracowania rozwiązań, 
które pomogą ulepszyć jakość 
edukacji. Spotkanie odbędzie 
się 19 marca w Żółwinie.          

P lanowane spotkanie jest częścią 
ogólnopolskiego projektu Nara-

da Obywatelska o Edukacji. To cykl 
moderowanych rozmów prowadzo-
nych przez przedstawicieli środowisk 
szkolnych, uczniów, rodziców i władz 
samorządowych. Celem ma być prze-
prowadzenie serii burz mózgów, które 
pomogą zdiagnozować najważniejsze 
problemy oświaty. Pomysł narodził się 
po ubiegłorocznych strajkach nauczy-
cieli. – Uznaliśmy, że warto wykorzystać 
moment, w którym kwestie edukacji w 
wielu domach, szkołach, społecznoś-
ciach znajdą się w centrum uwagi, aby 
poważniej i co najważniejsze: wspólnie 
pochylić się nad nimi – mówią inicjato-
rzy akcji. – Namysł w tej sprawie (po-
dobnie jak w wielu innych publicznych 
kwestiach) nie może ograniczać się do 
urzędników, polityków i ekspertów. 
Kształt edukacji jest formą umowy spo-
łecznej, która angażuje wiele środowisk 
i powinna być wypracowywana razem 
z nimi. 

Spotkania mają formę „kawiarnia-
ną” – uczestnicy są podzieleni na kil-
kuosobowe zespoły, które omawiają 
wybrane tematy przy stolikach. Każdy 
stolik ma swojego „gospodarza”. Po 20 
minutach wszyscy oprócz gospodarza 
przenoszą się do innego stolika i rozma-
wiają na kolejny temat. Do gospodarza 
przysiadają się nowe osoby i otrzymują 
krótkie streszczenie ustaleń poprzed-
niej grupy. Następnie kontynuują dys-
kusję zaczętą przez poprzedników. 
Ustalenia poczynione przy każdym 
ze stolików są na bieżąco spisywane, 
a na koniec przedstawiane wszystkim 
uczestnikom. 

Kolejnym etapem projektu będzie 
ustalenie sposobu wdrażania nowych 

metod. Prace nad tą częścią będą pro-
wadzone w zespołach roboczych, złożo-
nych z uczniów, rodziców i nauczycieli. 

Inicjatorzy Narady Obywatelskiej 
o Edukacji podkreślają, że naprawa 
systemu oświaty nie jest jedynym ce-
lem akcji. Projekt ma również budować 
świadomość obywatelską i poczucie 
wpływu na otaczającą rzeczywistość. 
Organizatorzy chcieliby także umocnić 
miejsce szkoły w lokalnej społeczności. 

Spotkanie pod hasłem „Trójmiasto 
Ogrodów dla edukacji – Jak możemy 
zmieniać szkołę?” odbędzie się 19 mar-
ca o godz. 18.00 w Szkole Podstawowej 
w Żółwinie. 

Karolina Hofman

Trójmiasto dla edukacji

CZY WIECIE, ŻE...

Historia opuszczonego pałacu przy ul. Broniewskiego  
w Pruszkowie sięga 1904 roku. Powstał jako szpital dla robotników 
Warsztatów Kolejowych. Podczas I wojny światowej stacjonowała  
tu armia rosyjska. Po wojnie, w latach 1919-1974 funkcjonowała  

tu szkoła podstawowa. W latach 80. i 90. budynek służył  
jako schronisko PTSM „Tramp”. Od tamtej pory pałacyk powoli  
popada w ruinę, a wewnątrz można znaleźć ślady wskazujące,  

że odbywają się tu czarne msze i satanistyczne rytuały.

Spotkania mają na celu diagnozę problemów polskiego systemu oświaty
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S ilne bóle, wymioty, biegunka, krwa-
wienie – z takimi objawami do szpi-

tala trafił 64-latek. Stan pacjenta pogar-
szał się, 2 grudnia mężczyzna zmarł. 
Najbliżsi uważają, że doszło do błędu w 
sztuce lekarskiej i podjęli kroki prawne. 
– Stan pacjenta wymagał natychmiasto-
wej diagnostyki w postaci gastroskopii, 
podjęcia próby zatamowania miejsca 
krwawienia, podania jednostek krwi i 
osocza wobec silnej anemizacji pacjen-
ta, doprowadzili do wystąpienia wstrzą-
su krwotocznego (hipowolemiczne-
go), niewydolności wielonarządowej,  
w wyniku której 2 grudnia 2019 roku 
pacjent zmarł – przedstawia mecenas 
Beata Bosak-Kruczek, pełnomocnik 
rodziny. – Przez 3 dni nie wykonano 
badania gastroskopii, a z powodu tak 
późnej reakcji mimo utrzymującego się 
krwawienia z przewodu pokarmowego, 
nie podjęto także decyzji aby przetoczyć 
jednostki krwi, celem uzupełnienia nie-
doborów powstałych wskutek krwa-
wienia. Krwawienie z górnego odcinka 
przewodu pokarmowego najczęściej 
charakteryzuje się bardziej gwałtow-
nym przebiegiem niż krwawienie z 
dolnego odcinka przewodu pokarmo-
wego, z tego względu zwykle wymaga 
intensywnego i szybkiego postępowa-
nia diagnostyczno-leczniczego – dodaje.

8 stycznia zostało złożone zawia-
domienie do prokuratury z uwagi na 
podejrzenie popełnienia przestępstwa. 
Sprawą zajął się również rzecznik praw 
pacjenta. – Obecnie jesteśmy na etapie 
zbierania materiału dowodowego. 
Oczekujemy na odpowiedź Prokuratu-
ry Regionalnej w Warszawie oraz na 
opinię specjalistyczną dotyczącą sta-
nu klinicznego pacjenta. Jest również 
analizowana dokumentacja medyczna 

– przekazał nam Bartłomiej Chmielo-
wiec, rzecznik praw pacjenta.

Jak podkreśla rzecznik, na ocenę, 
czy doszło do zaniedbania jest zbyt 
wcześnie. – Po uzyskaniu opinii spe-
cjalistycznej dotyczącej stanu zdrowia 
pacjenta, niezwłocznie wydane zosta-
nie rozstrzygnięcie oraz będzie można 
stwierdzić, czy pacjent był diagnozowa-
ny zgodnie z aktualną wiedzą medyczną 
oraz czy można było, biorąc pod uwagę 
stan zdrowia, uniknąć tragedii – tłuma-
czy Bartłomiej Chmielowiec.

Pełnomocnik rodziny uważa, że sy-
tuacja mogła wyglądać inaczej. – Moim 
zdaniem pacjenta można było uratować, 
a na pewno zwiększyć jego szanse na 
przeżycie, gdyby otrzymał adekwatną 
do stanu zdrowia opiekę medyczną – 
podkreśla mecenas Bosak-Kruczek. 

Sprawy nie komentuje organ pro-
wadzący szpital, czyli Starostwo Powia-
towe w Pruszkowie. – W tej sprawie 
prowadzone jest postępowanie pod 
nadzorem prokuratury. W związku z po-
wyższym nie udzielamy żadnych infor-
macji, które miałyby związek ze sprawą, 
do chwili zakończenia prowadzonego 
postępowania – informuje Agnieszka 
Kuruliszwili, rzecznik prasowy Powiatu 
Pruszkowskiego.

Tekst i zdjęcie Artur Szpuda

Postępowanie w sprawie 
śmierci pacjenta

– Moim zdaniem 
pacjenta można  
było uratować  

– podkreśla mecenas 
Bosak-Kruczek

\\\ MICHAŁOWICE

Gmina Michałowice prowadzi 
rozmowy w sprawie cen 
biletów na przejazdy 
Warszawską Koleją Dojazdową. 
– Zmiany na pewno będą  
na korzyść dla mieszkańców 
gminy – zapewnia wójt 
Małgorzata Pachecka.              

Dla mieszkańców gminy Michałowi-
ce popularna „wukadka” jest jedną 

z możliwości dotarcia do Warszawy. Co-
dziennie ten środek transportu wybiera 
wiele osób. Szybko i sprawnie można 
dotrzeć do pracy czy szkoły. W ostatnim 
czasie pasażerowie nie mieli powodów 
do zadowolenia, ponieważ od 1 lutego 
wzrosły ceny biletów WKD. W końcu 
nikt nie lubi podwyżek. Inaczej jest, gdy 
pojawiają się okazje cenowe czy wręcz 
obniżki.

Wszystko wskazuje na to, że miesz-
kańcy gminy Michałowice będą płacili 
za bilety mniej. Kroki ku temu poczy-
niły władze samorządu. – Rozmowy 
prowadzone są od kilku miesięcy, przy-
stąpiliśmy do nich jeszcze na począt-
ku ubiegłego roku. Młyny urzędnicze 
mielą jednak powoli. Kolejka WKD jest 
własnością samorządową. Największy 
wartościowo pakiet udziałów ma Woje-
wództwo Mazowieckie, reprezentowa-
ne przez marszałka. Dlatego decyzja o 
współpracy i jej warunkach to nie tylko 
decyzja, która kształtuje się na linii za-
rząd WKD – Urząd Gminy Michałowice; 
głos decydujący ma zarząd Wojewódz-
twa Mazowieckiego. Podjęcie tej decyzji 

trwało dłuższą chwilę i zbiegło się w 
czasie ze zmianą opłat w samym WKD, 
co dodatkowo skomplikowało sprawę, 
bo obsłużenie podniesienia cen bile-

tów było dla WKD kluczowe – wyjaś-
nia Małgorzata Pachecka, wójt gminy 
Michałowice.

Na efekty trzeba poczekać, ale wia-
domo, że z dopłat będą mogły skorzy-
stać osoby, które płacą podatki w gminie 
Michałowice. – Zmiany na pewno będą 
na korzyść dla mieszkańców gminy. 

Planujemy dopłaty do biletów jedno-
razowych oraz do biletów okresowych. 
Bilety z dopłatą będą dostępne jedynie 
dla mieszkańców gminy Michałowice, 
tzn. dla osób, których podatki zasilają 
budżet gminy. Musieliśmy wprowadzić 
takie rozwiązanie, ponieważ na odcinku 
WKD, na którym znajdują się przystanki 
w naszej gminie, duży strumień pasaże-
rów stanowią mieszkańcy Pruszkowa 
i dzielnic Warszawy: Ursusa i Włoch. 
O tym, jakie to będą dopłaty, poinfor-
mujemy szczegółowo, gdy otrzymamy 
finalną ofertę od WKD, która zbiegła się 
ze zmianą cen biletów w ogóle – podkre-
śla wójt Pachecka.

Nie da się ukryć, że takie rozwiąza-
nie byłoby korzystne dla mieszkańców. 
Pasażerowie WKD z niecierpliwością 
czekają na finał rozmów. O rozwoju sy-
tuacji będziemy informować.

Artur Szpuda

Planują dopłaty do biletów
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Rozmowy między samorządem i spółką WKD trwają od kilku miesięcy

 Bilety z dopłatą będą 
dostępne jedynie  

dla mieszkańców Gminy 
Michałowice – podkreśla 

wójt Pachecka

W ubiegłą środę 12 lutego Central-
ne Biuro Antykorupcyjne po-

chwaliło się efektami kilkumiesięcznej 
pracy funkcjonariuszy. Finałem akcji by-
ło przeszukanie ponad 60 miejsc, rozbi-
cie zorganizowanej grupy przestępczej 
i zatrzymanie 18 osób. Śledztwo w tej 
sprawie od kilku miesięcy prowadzili 
funkcjonariusze warszawskiej delega-
tury CBA wspólnie z Prokuraturą Re-
gionalną w Warszawie. 

W akcji wzięło udział blisko 300 
agentów CBA, przy wsparciu Straży 
Granicznej oraz Żandarmerii Wojsko-
wej. Przeszukano zarówno miejsca 
prowadzenia działalności, jak i miejsca 
zamieszkania podejrzanych. Wśród 
zatrzymanych osób jest prezes krajo-
wej instytucji płatniczej oraz pięć osób 
zarządzających firmą. Pozostali zatrzy-
mani to osoby transferujące środki 
płatnicze.

– Z ustaleń śledczych wynika, że 
grupa za pośrednictwem krajowej  
instytucji płatniczej wytransferowała 

poza granice kraju co najmniej 8,6 mld 
zł. Środki te miały pochodzić z nieuisz-
czania należności podatkowych bądź 
też ich płatności w niepełnym wymia-
rze. Grupa działała w ramach 26 firm 
zarządzanych przez obywateli Polski, 
Wietnamu, Chin i Ukrainy, którzy swo-
ją działalność gospodarczą prowadzili 
głównie na terenie Wólki Kosowskiej. 
Podejrzani mogli działać na terenie 
kraju od 2016 do 2019 roku – informu- 
je CBA.

Z dotychczasowych ustaleń śledz-
twa wynika także, że firmy nie składały 
sprawozdań finansowych do KRS lub 
też składały je wykazując dochody i ob-
roty nieporównywalne do wysokości 
zlecanych transferów pieniężnych. Po-
niesiona przez Skarb Państwa szkoda w 
postaci nieuiszczanych podatków VAT i 
CIT jest obecnie wyliczana.

CBA podkreśla, że śledztwo jest 
wielowątkowe i rozwojowe.

Joanna Ferlian

300 agentów CBA 
w Wólce Kosowskiej

– 4 lutego odbyło się spotkanie w tej 
sprawie na wniosek Grzegorza Ka-
mińskiego, członka zarządu Powiatu 
Pruszkowskiego – informuje Agniesz-
ka Kuruszwili, rzeczniczka Starostwa 
Powiatowego w Pruszkowie. – Wzięli 
w nim udział starosta Krzysztof Rymu-
za, Grzegorz Kamiński oraz pracow-
nicy Wydziału Inwestycji. W trakcie 
spotkania przeanalizowano projekt ul. 
Solidarności, który zakładał wycinkę 35 
drzew. Warto podkreślić, że zarówno w 

przypadku projektu, jak i dokumentacji 
przetargowej wpisany jest obowiązek 
uzgadniania wycinki każdego drzewa. 
W trakcie narady ustalono, że drzewa 
nie zostaną usunięte, pod warunkiem 
braku kolizji ze ścieżką rowerową i skar-
pą rowu od strony jezdni. 

Zgodnie z zapowiedziami władz 
powiatu, rów ma zostać poszerzony 
tylko w miejscach, gdzie nie ma drzew, 
zaś na istniejących już odcinkach ma 
zostać pogłębiony i wypielęgnowany. 

Agnieszka Kuruszwili uprzedza jednak, 
że w przypadku intensywnych opadów 
może dochodzić do lokalnych podto-
pień, a odprowadzanie wody będzie 
trwało dłużej. 

Michał Segit zauważa, że wspo-
mniany rów w obecnym kształcie speł-
nia swoje zadanie. – Nawet podczas 

oberwania chmury w rejonie Parzniewa 
i zachodniego Pruszkowa pod koniec 
czerwca 2016 r. okoliczne rowy przy ul. 
Solidarności nie uległy przepełnieniu, 
zaś po tym zdarzeniu woda utrzymy-
wała się w nich krótko – argumentuje. 

Mimo deklaracji ze strony Powiatu, Se-
git zapowiada czujność w tym temacie. –  
Na tę chwilę zapewnienia ustne są takie, 
że drzewa ocaleją – informuje radny na 
swoim profilu na Facebooku. – Czekamy 
jednak na wiążące dokumenty. 

Aktualnie dobiega końca postępo-
wanie przetargowe na rozbudowę ulicy 

Solidarności. Jeśli złożone oferty miesz-
czą się w przyjętych kryteriach, wkrótce 
powinniśmy poznać wykonawcę robót. 
Prace mają zostać zrealizowane w ciągu 
2 miesięcy od podpisania umowy. 

Karolina Hofman

Drzewom na ratunek

„Na tę chwilę 
zapewnienia ustne są 

takie, że drzewa ocaleją. 
Czekamy jednak na 

wiążące dokumenty”

31 spośród 35 uwzględnionych w projekcie drzew to dęby szypułkowe

dokończenie 
ze str. 1

dokończenie ze str. 1

dokończenie ze str. 1
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\\\ PRUSZKÓW

Ruszyły przygotowania 
do kolejnego sezonu 
Pruszkowskiego Roweru 
Miejskiego. Mieszkańcy  
będą mieli do dyspozycji  
ponad 100 jednośladów.              

S ilny wiatr i opady – tak wyglądała 
aura w ostatnich dniach. Wszyscy 

wypatrują cieplejszych dni i nadejścia 
wiosny, aby móc aktywnie spędzać czas 

na świeżym powietrzu. Władze Prusz-
kowa rozpoczęły przygotowania do 
startu kolejnego sezonu roweru miej-
skiego. Magistrat ogłosił postępowanie 
przetargowe na dostawę i uruchomie-
nie systemu.

To już kolejny sezon, w którym 
mieszkańcy będą mogli korzystać z 
roweru miejskiego. Przypomnijmy, że 
pojawił się on w Pruszkowie 4 września 
2017 roku. Początkowo był to program 

pilotażowy, w którym mieszkańcy mieli 
do dyspozycji sześć stacji i 48 rowerów. 
System spotkał się z zainteresowaniem, 
a więc w kolejnym roku liczba jednośla-
dów wzrosła. W ostatnim sezonie do 
dyspozycji mieszkańców było 13 stacji 
i 106 rowerów. Podobnie ma być w tym 
roku.

System Pruszkowskiego Roweru 
Miejskiego będzie składał się z 13 stacji 
rowerowych, które będą wyposażone w 
terminal z panelem informacyjnym i ste-
rującym. Do użytkowania przewidziano 

106 rowerów, ale stojaków będzie 159. 
Wynika to z faktu, że mieszkańcy bę-
dą mogli zostawić sprzęt w dowolnym 
punkcie. Stacje rowerowe pojawią się: 
w rejonie stacji WKD Pruszków, przy ul. 
Plantowej na osiedlu Staszica, w Parku 
Mazowsze, na skrzyżowaniu ulic Pro-
myka i Robotniczej, na terenie Centrum 
Dziedzictwa Kulturowego, w rejonie ul. 
Zdzisława, przy ul. Spacerowej, przy 
PKP – ul. Kościuszki i parking przy ul. 
Waryńskiego, w Parku Żwirowisko, przy 
ul. Gałczyńskiego, przy al. Niepodległo-
ści oraz w parku przy ul. Mickiewicza.

Szczegóły dotyczące funkcjonowa-
nia systemu poznamy po rozstrzygnię-
ciu przetargu. Wiadomo, że Pruszkow-
ski Rower Miejski będzie działał do 30 
października. Już teraz można przygoto-
wać się do startu sezonu. Aby korzystać 
z systemu, należy zarejestrować się na 
stronie www.pruszkowskirower.pl.

Artur Szpuda

Czas na rower
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Uruchomionych zostanie 13 stacji

\\\ PRUSZKÓW

7 marca na scenie centrum 
Kultury i Sportu w Pruszkowie 
wystąpi Andrzej Poniedzielski. 
Satyryk przedstawi program  
„O kobietach”.             

M ężczyźni, jako baczni obserwato-
rzy życia społecznego, mają wiele 

do powiedzenia na temat pań. Doskona-
le zdają sobie sprawę z pełnionej przez 
kobiety roli w ich życiu. Czasami jednak 
mają problem, aby to wyartykułować, 

jednak serca mają przepełnione miłoś-
cią. Zbliża się Dzień Kobiet, a więc do-
skonała okazja, aby swoim wybrankom 
i najbliższym sprawić przyjemność.

7 marca o godz. 17.00 w Centrum 
Kultury i Sportu w Pruszkowie z progra-
mem „O kobietach” wystąpi Andrzej Po-
niedzielski. Znany satyryk słynie z inte-
ligentnego poczucia humoru. Na scenie 
potrafi być niewzruszony i z największą 
powagą opisywać rzeczywistość, kiedy 
publiczność płacze ze śmiechu. Ta cenna 
umiejętność jest znakiem rozpoznaw-
czym Andrzeja Poniedzielskiego, który 
wytrwale pisze kolejne teksty i piosenki. 
W 1995 roku satyryk założył łódzką 
Piwnicę Artystyczną „Przechowalnia”, 
gdzie wraz z Arturem Andrusem prowa-

dził wieczory kabaretowe. Poniedzielski 
jest autorem tekstów piosenek m.in. dla 
Edyty Geppert, Anny Marii Jopek czy 
Stanisława Sojki. Ponadto jest związany 
z warszawskim teatrem Ateneum.

W Pruszkowie Andrzej Poniedziel-
ski zaprezentuje program, w którym nie 
zabraknie nowych piosenek. Główny-
mi tematami będą kobieta, mężczyzna 
i szczęście. Mistrz Mowy Polskiej za-
pewni zgromadzonym wieczór pełen 
humoru.

Artur Szpuda

Poniedzielski o kobietach

FO
T. 

M
AT

ER
IA

ły
 P

RA
SO

W
E

Andrzej Poniedzielski wystąpi w Pruszkowie 7 marca

Na scenie potrafi być 
niewzruszony  

i z największą powagą 
opisywać rzeczywistość, 
kiedy publiczność płacze 

ze śmiechu

\\\ KRAJ

Telefon komórkowy stał się 
praktycznie przedłużeniem 
ręki większości z nas. Grodziska 
straż miejska uczy młodzież,  
jak bezpiecznie korzystać  
ze smartfonów.              

o dkąd 28 lat temu w Polsce zagości-
ła pierwsza sieć telefonii komórko-

wej, technologia rozwinęła się błyska-
wicznie. Niektórzy z nas zapewne pa-
miętają jeszcze pierwsze „cegły” marki 
Motorola czy Sony Ericsson, w których 
nowinką była opcja wibracji. Dzisiejsze 
telefony to wysokiej klasy komputery, 
których moc obliczeniowa jeszcze nie 
tak dawno temu wydawała się nieosią-
galna nawet dla dużych komputerów 
stacjonarnych.  W ciągu jednego poko-
lenia sprawiliśmy, że dziś cała dostępna 
człowiekowi wiedza jest dosłownie na 
wyciągnięcie ręki. 

Dobrodziejstwo technologii bywa 
jednak również przekleństwem. Ma-
jąc nieograniczony dostęp do świata 
wirtualnego, coraz częściej odcinamy 
się od świata realnego. Sieci społecz-
nościowe i internetowe komunikatory 
coraz częściej zastępują bezpośredni 
kontakt międzyludzki. Dodatkowo 
mnogość bodźców dźwiękowych i wi-
zualnych sprawia, że w chwili, gdy włą-
czamy świecący ekran telefonu, „wy-
łączamy się” na otoczenie. A prędkość,  
z jaką zmienia się rzeczywistość, każe 
nam co chwilę szukać najnowszych in-
formacji. Ekranik rozbłyska więc coraz 
częściej. 

Problem w największym stopniu 
dotyka ludzi młodych. „Pokolenie sieci”, 
jak socjologowie określają osoby uro-
dzone po 1995 r., spędza w wirtualnym 
świecie coraz więcej czasu. Dla dzieci 
w wieku szkolnym smartfon stanowi 
przyjemną i kolorową alternatywę dla 
szarej rzeczywistości. Czat ze znajomy-

mi, nowa gra czy śmieszny klip wideo 
skutecznie pochłaniają uwagę młodego 
człowieka i skłaniają do coraz częstsze-
go sprawdzania ekranu telefonu. To 
problematyczne dla rodziców, którzy 
tracą kontakt ze swoimi dziećmi oraz 
dla nauczycieli, którym coraz trudniej 
utrzymać dyscyplinę w klasie. Fono-
holizm, czyli uzależnienie od telefonu, 
może doprowadzić również do sytua-
cji zagrożenia życia i zdrowia. Zdarza 
się bowiem, że pochłonięte ekranem 
smartfona dziecko przez własną nie-
uwagę sprowadzi na siebie zagrożenie, 

wchodząc na jezdnię czy torowisko bez 
rozglądania się wokół. Niebezpieczne 
mogą także okazać się przypadkowe 
znajomości zawarte w sieci.

Wychodząc naprzeciw współczes-
nym problemom młodzieży, grodziscy 
strażnicy miejscy przygotowali cykl 
pogadanek dla uczniów szkół podsta-
wowych. Podczas spotkań funkcjona-
riusze omawiają z dziećmi zjawisko fo-
noholizmu, jego przyczyny i skutki oraz 
podstawowe kwestie bezpieczeństwa 
– w sieci i w „realu”. Pierwsze spotka-
nie odbyło się przed feriami w Szkole 
Podstawowej nr 4 w Grodzisku Maz. Po 
feriach strażnicy poprowadzą kolejne 
pogadanki w innych szkołach na terenie 
gminy. 

Karolina Hofman

Uzależnieni od ekranu

Dla dzieci  
smartfon stanowi 

przyjemną i kolorową 
alternatywę dla szarej 

rzeczywistości

Ekran telefonu stał się nieodłącznym kompanem wielu z nas. Dobrodziejstwo 
technologii bywa jednak też przekleństwem

\\\ OSY JUż OTwARTe  
Mieszkańcy Bartoszówki, Józefiny i żelechowa mogą już korzystać z Otwartych 
Stref Aktywności. Magistrat zakończył odbiory terenów sportowo-rekreacyj-
nych.              
Droga do budowy Otwartych Stref Aktywności nie była prosta. Pierwotny pomysł 
zakładał stworzenie miejsc do rekreacji w sześciu miejscowościach – Bartoszów-
ce, Józefinie, Kaleni, Słubicy Dobrej, Władysławowie i Żelechowie. W wybranych 
miejscach miały pojawić się nowe elementy małej architektury, altany, siłownie 
plenerowe i urządzenia do gier. Ogłoszony w listopadzie przetarg przyniósł jednak 
rezultaty przekraczające możliwości finansowe gminy. W efekcie zdecydowano się 
częściowo unieważnić przetarg i skupić się na realizacji tylko połowy zadania, czyli 
budowie siłowni plenerowych w Bartoszówce, Józefinie i Żelechowie. Dodatkowo w 
tej ostatniej miejscowości zaplanowano niewielki plac zabaw. W ubiegłym tygodniu 
żabiowolski magistrat poinformował, że realizująca zadanie firma Speed Invest z 
Wołomina zakończyła już prace. Udało się także dokonać niezbędnych odbiorów, 
mieszkańcy mogą więc już swobodnie korzystać z nowych obiektów. Jednocześnie 
urzędnicy zastrzegli, że wiosną tereny będą tymczasowo zamykane. Ma to związek z 
nowymi nasadzeniami zieleni, których nie można wykonać przy obecnie panujących 
temperaturach.  
Koszt budowy Otwartych Stref Aktywności wyniósł nieco ponad 221 tys. zł. Projekt 
uzyskał dofinansowanie z programu rozwoju małej infrastruktury sportowo-
-rekreacyjnej o charakterze wielopokoleniowym. 

\\\ ŻABIA WOLA

Pruszkowski Rower 
Miejski będzie działał 
do 30 października. 

Już teraz można 
przygotować się  
do startu sezonu
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DAM PRACĘ 

Zatrudnimy Panie i Panów do sprzątania 
magazynów i biur na terenie pruszków 
oraz Moszna parcela. praca od ponie-
działku do piątku, praca w godzinach  
6:00 - 14:00 lub 14:00-22:00.Wynagro- 
dzenie: od 2800 zł brutto/miesiąc Kontakt: 
515-747-886 
Zatrudnimy Panią z orzeczeniem  
o niepełnosprawności do sprzątania  
pomieszczeń w zakładzie produkcyjnym 
- w piasecznie. praca w godz rannych, 
lub popołudniowych. Tel. 798063836
NORWA pLANTS piaseczno zatrudni pa-
nie do rozmnażania roślin. Praca siedzą-
ca. Szkolenie dla osób bez doświadczenia. 
Umowa o pracę, pełny etat 7.00 -15.00. 
Tel. 22 7562065 poniedziałek - piątek 
8.00-14.00. Dołącz do Nas!

Firma z Raszyna zatrudni kierowcę  
kat. B transporty, W-wa i okolice,  

535 170 170 
Poszukujemy Kasjera-Sprzedawcy  
do delikatesów w józefosławiu koło 
Piaseczna. Informacje pod numerem 
660-950-975 
Pilnie zatrudnię pracowników budowla-
nych. Warszawa i okolice Tel. 691 024 183
Kierowca kat. C, praca na terenie  
piaseczna i okolic. Tel. 692 397 100
Piekarnia Łazy k. Magdalenki zatrudni 
piekarza. Tel. 506 59 55 55

zatrudnię stajennegO 502 545 575
praca przy elewacji i murowaniu,  
stałe brygady Tel. 697 368 377
Rowerowy mechanik do sklepu  
w piasecznie 501 516 652
Poszukujemy do sprzątania szkoły  
poniedziałek - piątek, godz. 16 - 21,  
tel. 512 202 601
Ogrodnik - pielęgnacja zieleni, mile  
widziane doświadczenie, prawo jazdy 
kat. B, tel. 511 126 841

Firma ogrodnicza zatrudni doświadczo-
nych ogrodników, również na stanowisko 
kierownicze, tel. 505 075 670
Zatrudnię pana w wieku emerytalnym 
do pilnowania obiektu i lekkich prac  
porządkowych, okolice Antoninowa,  
tel. 508 092 657
Zatrudnię ekspedientkę z doświadcze-
niem do małego sklepu spożywczego  
zalesie Dolne, tel. 508 288 773
Operatora prasy krawędziowej również 
do przyuczenia, tel. 602 253 180
Ekspedientkę Carrefour Express  
piaseczno i Wólka Kozodawska,  
tel. 508 288 773
Przyjmę fryzjerkę 3000 zł + procent,  
tel. 501 143 827   

USŁUGI  
AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339 
Sprzedaż i montaż okien i drzwi wew.  
i zew. Rolety zew., wew. żaluzje, plisy, 
moskitiery. parapety wew. i zew.  
22 717 71 00, 601 623 480, 603 310 223
Przyjmę zlecenie wykonania tynków ma-
szynowych, wykończenia wnętrz.  
Tel. 502 370 856
BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE, REMONTY 
od A do Z. TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63

Pracownia Tapicerska  
tel. 502-908-661

Ekipa murarzy przyjmie zlecenie  
na budowę domów w sezonie 2020.  
Tel. 665 183 980
Docieplanie Budynków, Solidne  
doświadczone ekipy tel. 602-482-572
Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, siatka 
+ montaż producent tel. 503 572 046
Koszenie, niwelacja terenu, wycinka 
drzew wraz z wywozem tel. 505 591 721
pRANIE - CzYSzCzENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej  
508 65 20 30 
Malowanie, remonty 603344991 

Tłumaczenia tel. 607 685 074,  
22 711 64 26
GLAzURA, GRES, REMONTY 601 21 94 82
ALARMY, KAMERY, DOMOFONY  
600 421 203

POMPY CIEPŁA tel. 604 895 675
Mixokret, posadzki betonowe.  
501 019 217 
Docieplanie Budynków 795 96 96 96 
Docieplanie poddaszy pianą pur  
tel. 607 378 288
Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721
Tynki Gipsowe Maszynowe 501 019 217
Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998
Wylewki Tynki agregatem  
tel. 607 378 288
Tynki gipsowe i tradycyjne 604415352
Kominiarz tel. 500 214 632 
przeprowadzki tel. 505 591 721
Elektryk tel. 666 890 886 
Tynki maszynowe 533125444
Naprawa, serwis okien i drzwi,  
naprawa i wymiana okuć, wymiana  
szyb i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223, 601 623 480
Hydrauliczne, gazowe, uprawnienia,  
tel. 501 299 360 
Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

Naprawa, krycie dachów,  
tel. 511 928 895 

Budowa domów, tel. 730 358 998
Elewacje, ocieplenia, tel. 730 358 998
Tynki gipsowe, tel. 730 358 998 
Schody dąb, jesion, tel. 510 128 912
Cyklinowanie, tel. 510 128 912
Dekarskie, obróbki blacharskie,  
rynny, papa termozgrzewalna,  
kominki, blachodachówki, trapez,  
tel. 696 828 339

Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie, tel. 502 053 214
Naprawa pralek, tel. 602 322 951
Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907  

SPRZEDAM 

drewno kominkowe, opałowe,  
każda ilość, tanio, tel. 502 544 959
Sosna opałowa, tel. 791 394 791
zamrażarkę do lodów tel. 721 406 227 

KUPIĘ  
Firmę - każda opcja 720908080
Antyczne meble, obrazy, srebra, platery, 
odznaczenia, szable, książki, pocztówki, 
tel. 504 017 418    

AUTO-MOTO KUPIĘ

sKup aut najwYŻsze cenY  
503901642  

Skup skuterów i motocykli.  
Wszystkie marki. Tel. 510 210 692
Skup Aut, wszystkie marki.  
Gotówka od ręki. tel. 510 210 692
Skup aut za gotówkę szybki dojazd  
i wycena tel. 533 525 533
Odkupimy twoje auto uczciwie  
tel. 513 323 123
Skup aut 2002-2020r. 505 530 300
Skup aut na kasację 508206738
Skup Aut Gotówka do ręki  
tel. 502 467 070 

AUTO-MOTO SPRZEDAM

Toyota Land Crusier 2001 4x4  
OFF ROAD idealna na wyprawy  

– 45 tys. tel. 789 100 600 
Mitsubishi Lancer Sportback 2010  
stan bdb – 27 tys. tel. 789 100 600   

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

Kupię dziaŁKę dO 40 tys. 796-824-851 
NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

pESEL, Meld, Umowa - 720 90 80 80 
Hala 1000 m2 lub inne propozycje,  
Prażmów, tel. 602 77 03 61

1-os 480 Para 300/Os + Licz 577886988 

Do wynajęcia 15 m2 w lokalu  
usługowym, tel. 501 143 827

Magazyny w Antoninowie,  
ochrona całodobowa, tel. 604 470 270, 
604 470 370   

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM 

Całoroczny dom z działką  
na terenie Żywieckiego Parku 

Krajobrazowego 350 tys.  
Kontakt 789 100 600 

Sprzedam działki k. Piaseczna w cenie 
ok. 15 000;  604 624 875

działka budowlana w pruszkowie  
– 585m przy ul. Żbikowskiej/ 
przy potoku (180.000,00 zł)  

o atrakcyjnym kształcie (prostokąt 
29,5m x 20m) i lokalizacji.  
cicha okolica zabudowy  

jednorodzinnej i terenów zielonych  
w bliskości zjazdu z autostrady a2  
do warszawy. istnieje możliwość  

sprzedaży razem z działkami  
sąsiadującymi (łącznie aż do 2.340m). 

Tel. 601 532 534

Działki budowlane Prażmów,  
tel. 602 77 03 61

NAUKA 

polski i angielski dla dorosłych.  
721 406 227 

Matematyka tel. 664 438 144

ZDROWIE 

psychoterapia - 660 565 007,  
www.psychoterapiagorakalwaria.pl

FINANSE 

Kredyty, leasing Tel. 784 992 705

Kredyty bez BIK .690-016-555

Konsolidacja chwilówek – 509 688 322

pOGOTOWIE FINANSOWE  
TEL. 734-420-195

MATRYMONIALNE 

Samotni, sytuowani: lekarz medycyny 
60-letni, stomatolog 43-letni.  
Biuro CARINA, tel. 42/68708100

OGŁOSZENIA

WWW.PRZEGLADREGIONALNY.PL PRZEGLAD REGIONALNY

Zamów ogłoszenie DROBNE za DROBNE tel. 786 202 066

\\\  OGŁOSZENIA DROBNE
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\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

Było blisko, ale Bogoria 
Grodzisk Mazowiecki nie zagra 
w półfinale Ligi Mistrzów 
w tenisie stołowym. Zespół 
Tomasza Redzimskiego 
przegrał 1:3 z UMMC 
Jekaterynburg. O awansie 
decydowała lepsza różnica 
setów.              

W szystko układało się idealnie. 
Historyczny awans był na wy-

ciągnięcie ręki. W pierwszym meczu 
Bogoria pokonała rywala z Rosji 3:1 i 
przed rewanżem była w komfortowej 
sytuacji. Zespół UMMC Jekaterynburg 
znalazł się pod ogromną presją i mu-
siał wspiąć się na wyżyny. Nadzieje na 
awans Bogorii były ogromne, ale trzeba 
było walczyć i postawić kropkę nad „i”.

Początek pokazał, że spotkanie w 
Rosji nie będzie łatwe. Andrej Gacina nie 
miał litości dla Pavla Sirucka i pokonał 
go 3:0. Gracz Bogorii tylko w pierwszym 
secie prowadził zaciętą walkę – 10:12. 
Kolejne partie przegrał do 8 i 5. Niejed-
nokrotnie w obecnym sezonie Pana-
giotis Gionis udowadniał, że na niego 
można liczyć. Grek idealnie rozpoczął 
starcie z Aleksandrem Shibaevem. Gio-
nis mocnym akcentem wszedł w spot-
kanie – 11:5, 11:8. Shibaev przebudził 
się w trzecim secie i pozostał w grze. 
Czwarta partia pełna emocji, ale nerwy 

na wodzy utrzymał zawodnik Bogorii 
– 12:10.

W tej sytuacji mistrzom Polski nie-
wiele brakowało do pełni szczęścia. Do 
stołu wyszedł Marek Badowski i ide-
alnie rozpoczął starcie z Jonathanem 
Grothem – 11:9. 27-letni Duńczyk w 
drugiej partii był nieustępliwy i zbudo-
wał przewagę, skończyło się 11:7 dla 
tenisisty UMMC. Trzeci set należał do 
Badowskiego, choć przebieg starcia 
niezwykle zacięty – 12:10. Wydawało 
się, że zawodnik Bogorii zmierza w kie-
runku zwycięstwa. W czwartym secie 
prowadził już 9:7 i szczęście było o krok. 
Groth wspiął się na wyżyny, wygrał 
kolejne piłki i doprowadził do remisu 
– 11:9. Duńczyk był na fali, co było wi-
doczne w tie-breaku. Groth przeważał 
i wygrał 11:5, a tym samym Rosjanie 

prowadzili 2:1. Cała nadzieja w Gionisie, 
który rywalizował z Gaciną. Starcie mia-
ło dramatyczny przebieg. Obaj zawodni-
cy prowadzili zaciętą walkę, ale oprócz 
umiejętności ważne było szczęście. Tego 
więcej miał Gacina, który wygrał 3:0 – 
do 11, 12 i 9.

Euforia w obozie UMMC Jekateryn-
burg, smutek w zespole Bogorii. Mi-
strzowie Polski mogli napisać piękną 
historię i po raz pierwszy znaleźć się w 
półfinale europejskich rozgrywek. Nie 
udało się. W dwumeczu był wynik 4:4, 
ale w setach lepsi byli Rosjanie – 19:16. 
Z pewnością pozostaje niedosyt, ale 
po raz kolejny znalezienie się Bogorii 
w najlepszej ósemce Europy pokazuje 
potencjał klubu.

Artur Szpuda

\\\ PRUSZKÓW

MKS Pruszków nie miał litości dla 
kolejnego rywala. W 17. kolejce I ligi 
podopieczne Jacka Rybczyńskiego 
rozbiły KKS Olsztyn 74:44.             

P ruszkowski zespół jest zaprogramowany na 
zwyciężanie i odnosi zdecydowane, okraszone 

wysoką przewagą triumfy. W 16. kolejce MKS po-
konał Politechnikę Gdańską II – 88:49, teraz rozbił 
rywalki z Olsztyna różnicą trzydziestu punktów. W 
tym sezonie podopieczne Jacka Rybczyńskiego tyl-
ko raz schodziły z parkietu pokonane. W 3. kolejce 
lepszy okazał się SMS PZKosz łomianki – 86:73. 
Mecz miał miejsce cztery miesiące temu, od tam-
tego czasu MKS pozostaje niepokonany i znajduje 
się na czele tabeli I ligi.

W 8. kolejce zespół Jacka Rybczyńskiego po-
jechał do Olsztyna i pokonał KKS 93:67, choć na 
półmetku tablica wskazywała 43:38. Tym razem 
nie było żadnych wątpliwości. Ani przez chwilę 
KKS nie był w stanie zagrozić gospodyniom, które 
rozdawały karty w hali przy ul. Bohaterów War-
szawy. Nie minęła połowa pierwszej kwarty, a MKS 
prowadził różnicą jedenastu punktów. Po trafieniu 
Magdaleny Parysek-Bochniak było 16:5. Prusz-
kowska drużyna powiększała przewagę, ale zda-
rzały się błędy, których jednak rywal nie potrafił 
wykorzystać. W końcówce, przez ponad półtorej 
minuty, MKS nie trafił do kosza, ale i tak prowadził 
po pierwszej odsłonie 22:13.

W drugiej partii MKS zdobył trzy razy więcej 
punktów niż KKS. Olsztynianki trafiły trzy rzuty 
wolne, a Ksenia Woźniak rzuciła za dwa. MKS zdo-
był 15 punktów i zbudował mocną przewagę. Na 
półmetku gospodynie prowadziły 37:18. W trzeciej 
partii przyjezdne ruszyły w pogoń. Początek nale-

żał do olsztynianek, które nieco zmniejszyły straty 
– 24:37. Przez blisko trzy minuty MKS nie zdo-
był punktów, ale z dystansu w końcu trafiła Alicja 
Wawrzyniak. Gospodynie nie pozwoliły rywalkom 
rozwinąć skrzydeł, a w końcówce MKS powięk-
szył przewagę – 57:33. KKS nie wierzył, że uda się 
cokolwiek zmienić i pierwsze punkty w czwartej 
odsłonie zdobył dopiero w połowie kwarty. MKS 
konsekwentnie trafiał i zapisał na swoim koncie 
czternaste zwycięstwo w sezonie. Pruszkowska 
drużyna pokonała KKS Olsztyn 74:44.

Trzeba jednak przyznać, że rywalki nie grze-
szyły skutecznością. Trafiły zaledwie 13 z 61 rzu-
tów (21,3% skuteczności). Dodatkowo KKS zano-
tował 17 strat i tyle samo fauli. Olsztyniankom ani 
razu nie udało się wykonać skutecznego bloku. 
MKS trafił 32 z 77 rzutów (41,6% skuteczności). 
Ponadto, pruszkowianki zanotowały dwanaście 
strat i osiem fauli. Najskuteczniejsza w zwycięskiej 
drużynie była Parysek-Bochniak, która zdobyła 16 
punktów. O jeden mniej na swoim koncie zapisała 
Olivia Szumełda-Krzycka.

W 18. kolejce MKS pojedzie do Gdyni, gdzie 
zmierzy się z Arką II. Spotkanie odbędzie się 23 
lutego o godz. 18.00.

Artur Szpuda

Półfinał Ligi Mistrzów był o krok

Zmiotły rywalki
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Bogoria przegrała w setach 16:19
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MKS zanotował czternaste zwycięstwo

\\\ FORMA ROśnie  
Ostatnia prosta przed startem rundy 
wiosennej ii ligi piłki nożnej. w me-
czach sparingowych Znicz Pruszków 
pokonał Stomil Olsztyn 1:0 i Koronę 
Kielce ii 4:2.             
Żółto-czerwoni budują formę przed 
rundą wiosenną. Wyniki dwóch ostat-
nich meczów sparingowych napawają 
optymizmem. Najpierw Znicz spotkał 
się z Koroną Kielce II i zaimponował 
skutecznością. Spotkanie zakończyło 
się wynikiem 4:2. Dwie bramki zdobył Paweł Tarnowski, na listę strzelców wpisali 
się również młody Kacper Falkowski i Arkadiusz Pyrka.
Kolejnym rywalem żółto-czerwonych był pierwszoligowy Stomil Olsztyn. Znicz 
zmierzył się z wymagającym przeciwnikiem, ale zaprezentował się solidnie. Bartło-
miej Gradecki zakończył starcie z czystym kontem, a pruszkowska drużyna mogła 
cieszyć się ze zwycięstwa. Bramkę zdobył Martin Baran i Znicz triumfował 1:0.
Start rundy wiosennej coraz bliżej. Znicz rozpocznie zmagania 1 marca o godz. 
12.00 – na własnym stadionie podejmie Pogoń Siedlce. Na półmetku rozgrywek 
pruszkowski zespół zajmuje 9. miejsce w tabeli z dorobkiem 27 punktów.

\\\ SPARTA CZwARTA  
UKS Sparta Grodzisk Mazowiecki pokonała SMS 
PZPS iii Spała 3:1 w 14. kolejce ii ligi siatkówki. Gro-
dziszczanie zajmują 4. miejsce w tabeli.             
Radość w obozie Sparty, która dobrze rozpoczęła spotka-
nie z przyjezdnymi ze Spały – 25:22. Goście doprowadzili 
do remisu, wygrywając set 25:23, ale kolejne odsłony 
należały do gospodarzy. Niezwykle wyrównany przebieg 
miała czwarta partia, która Sparta wygrała 28:26.
Tym samym grodziski zespół po 14 meczach zajmuje 4. 
miejsce w tabeli z dorobkiem 22 punktów. Sparta wy-
grała osiem spotkań (dwa po 3:0 i po 3:1 oraz cztery po 
3:2). Bilans setów – 32:30. W ostatecznym rozrachunku 
drużyna Sparty ma powody do zadowolenia, bo zagra w 
play-off o awans do I ligi mężczyzn.

\\\ PRUSZKÓW

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI
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